

Second Session, Thirty-fifth Parliament,
45-46 Elizabeth II, 1996-97

Deuxième session, trente-cinquième législature,
45-46 Elizabeth II, 1996-97

STATUTES OF CANADA 1997

LOIS DU CANADA (1997)

CHAPTER 4

CHAPITRE 4

An Act respecting a National Organ Donor Week in Canada

Loi instituant la semaine nationale des dons d'organes

BILL C-202

ASSENTED TO 19th FEBRUARY, 1997

PROJET DE LOI C-202

SANCTIONNÉ LE 19 FÉVRIER 1997

SUMMARY

This bill would ensure that, in each and every year, the last full week of April is known as “National Organ Donor Week”.

SOMMAIRE

Ce projet de loi fait en sorte que la dernière semaine complète du mois d’avril de chaque année soit célébrée sous le nom de « Semaine nationale des dons d’organes ».

45-46 ELIZABETH II

45-46 ELIZABETH II

CHAPTER 4

CHAPITRE 4

An Act respecting a National Organ Donor
Week in Canada

Loi instituant la semaine nationale des dons
d'organes

[Assented to 19th February, 1997]

[Sanctionnée le 19 février 1997]

Preamble

WHEREAS the importance of providing more public education and awareness on organ donation across Canada is recognized;

AND WHEREAS it is desirable to encourage all Canadians to pledge to organ donation;

NOW, THEREFORE, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Senate and House of Commons of Canada, enacts as follows:

SHORT TITLE

Short title

1. This Act may be cited as the *National Organ Donor Week Act*.

NATIONAL ORGAN DONOR WEEK

National
Organ Donor
Week

2. Throughout Canada, in each and every year, the last full week of April shall be known under the name of “National Organ Donor Week”.

Attendu :

qu’il convient de mieux faire connaître les dons d’organes au public canadien et de le sensibiliser à l’importance de ces dons;

qu’il est souhaitable d’encourager les Canadiens à souscrire des promesses de dons d’organes,

Sa Majesté, sur l’avis et avec le consentement du Sénat et de la Chambre des communes du Canada, édicte :

TITRE ABRÉGÉ

1. *Loi sur la semaine nationale des dons d’organes*.

SEMAINE NATIONALE DES DONNS D’ORGANES

2. Dans toute l’étendue du Canada, la dernière semaine complète du mois d’avril de chaque année est désignée comme « Semaine nationale des dons d’organes ».

Préambule

Titre abrégé

Semaine
nationale des
dons
d’organes